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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2011. október 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné,  Radovics Istvánné,  Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.- vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent képviselőket. Megállapítom, hogy a 

megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

A tervezett napirendi:  

1. A Tatai Környezetvédelmi Zrt. tájékoztatója a volt pernyelerakó rekultivációjáról 

2. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: Szabálysértés  

3. Súlykorlátozás az Öregfalu útjain  

4. HÉSZ módosítása 

5. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

6. Egyebek 

 

Aki az előterjesztett napirenddel egyetért, kézfelemeléssel jelezze! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 100/2011. (X. 26.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az ülés előterjesztett napirendjét. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont 

A Tatai Környezetvédelmi Zrt. tájékoztatója a volt pernyelerakó rekultivációjáról 

Gaál Lajos: Köszönti a Tatai környezetvédelmi Zrt. megjelent képviselőit. Átadja a szót 

Farkas Bélának, a Zrt. szakmai igazgatójának. 

Farkas Béla:  A cég régóta dolgozik itt, eddig is egységes környezethasználati engedéllyel 

dolgoztak, de jogszabályi változtatás miatt újat kell kérni.  2004-ig folyt az aktív lerakás, 

hordták az akkori engedélynek megfelelő hulladékot. Mióta nem folyik ott tényleges munka, 

több helyre a lakosság tett le illegálisan hulladékot. A tervezett rekultivációs területen 

hozzávetőlegesen egy  100 köbméteres gödör maradt. Köréje legalább övárkot kellene 

készíteni ahhoz, hogy a csapadékvíz ne folyjon be, s ne az eddig lerakott hulladékon keresztül 

szivárogjon a talajba. Tavaly, a sok csapadék hatására tele volt csapadék vízzel. Ez 

lehetetlenné teszi a kötelező 30 éves utógondozást. Az új kérelem elakadt több okból. A 

tavaly elfogadott helyi szabályzattal két területen ütközött. Egyrészt ez a terület véderdővé lett 

nyilvánítva. Ehhez szakhatóságként az Észak-Dunántúli Környezetvédelmi, 

Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség nem járulhatott volna hozzá, mert a 027. hrsz.-ú 

területen folyamatban van egy rekultiváció. addig, míg az előírásoknak megfelelő munkálatok 

nem fejeződtek be, nem lehetett volna átminősíteni. Másrészt a rendelet tartalmaz egy olyan 

szabályozást, mely szerint a településre nem lehet beszállítani veszélyes hulladékot, még 

feldolgozásra sem. Az igaz, hogy a most elutasított kérelmükben szerepelt veszélyes hulladék 
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feldolgozása is, de a közmeghallgatáson tapasztaltak alapján, valamint komolyan véve a 

rendeletbe foglaltakat, úgy döntöttek, hogy az új kérelemben elállnak ettől a tevékenységtől, s 

a rekultiváció során csak inert hulladékot és nem veszélyes hulladékokat használnak fel. 

Műszakilag az lenne a megoldás, hogy a  gödör alja inert hulladék kerülne, egy közeli gyár 

bontásából, a felső rétegen egy hulladékból kevert réteg, melyen zöld növényzet lenne 

telepítve. ezeket a terveket a rendezési terv módosításával lehetne elérni. Fontos még, hogy a 

munkálatok idejére, kb 5 évre ezen a területen lenne folyamatos felügyelet. Ez most kockázat, 

mert nincs lezárva a gödör környéke és a tavalyi nagy esőzések folytán összegyűlt a 

csapadékvíz a gödörben. 

Szivek Péter: Meddig fog ez a munka tartani? 

Farkas Béla:  5 évre szól az engedély, addig be akarják fejezni. 

Kochnyák Sándor: Úgy tudja, hogy az előző időszak hulladéklerakása után is van ellenőrzési 

kötelezettség.  Az ellenőrző kutakat ellenőrzik? 

Farkas Béla:  Igen, ezt folyamatosan ellenőrzik. 

Kochnyák Sándor: Nem csak pernye lett lerakva, mi a többi összetevő? 

Farkas Béla:  Több helyről hozták, a Richtertől  is jött a biológiai üzemből hoztak 

szennyvizet. 

Simonek Antal: Mi a garancia, hogy nem lesz több eső, és tudják csinálni? 

Farkas Béla:  Ezért kell rekultiválni. Akkor teszik, ha megfelelő az időjárás. 

Simonek Antal: Tavasszal azt mondták, veszélyes hulladékot is le akarnak rakni. Mi a 

garancia, hogy nem lesz veszélyes hulladék? 

Farkas Béla:  Az most nem szerepel a kérelemben, s folyamatosan lehet ellenőrizni. Az itt 

foglalkoztatott kollégák érteni fognak hozzá, a felmerülő kérdésekre választ tudnak adni 

folyamatában is. Az önkormányzat is kijelölhet erre illetékes személyt, akinek belépési és 

ellenőrzési jogköre lehet. 

Gaál Lajos: Köszöni a tájékoztatást. 

 

2. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: Szabálysértés 

 

Radovics Istvánné: A 7 iskolai szabálysértésből mennyi a helyi általános iskolai? 

Horváth Zoltánné: Egy. 

Radovics Istvánné: A kivetett bírság befolyt? 

Horváth Zoltánné: A kiszabott  50 e. Ft. jelenleg a bíróságon van. Addig nem tudunk lépni. 

(Vöröskői István alpolgármester megjött, a képviselő-testület létszáma 7 fő.) 

Simonak Antal: Sok problémát okoznak a kutyák. ebben mit lehet tenni? 

Horváth Zoltánné: Először figyelmeztetést kapnak, utána büntetés. A legnagyobb baj, hogy 

nem tudjuk beazonosítani. Csoportokba verődve egész falka kutya jár. Addig míg a csipp 

rendszer nem lesz bevezetve, addig nem lesz rá megoldás. A kutyákhoz tartoznak 

tulajdonosok is. Viszonylag kevés a kóbor eb. Rendkívül sokba kerül az önkormányzatnak az 

ebek befogása. 

Gaál Lajos: 2008-ba 680 e. Ft-ot fizettünk ki erre a célra. Ha nincs több kérdés, kérdezi a 

Képviselőket, hogy a szabálysértésekről szóló beszámolót elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 101/2011. (XI. 2.) KKÖKt. 

határozata a szabálysértésekről szóló beszámolóról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja szabálysértésekről szóló beszámolót. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Súlykorlátozás 
Gaál Lajos: Elkészült a rendelet-tervezet.  

Vöröskői István: Ezt még alaposabban át kellene beszélni, javasolja, hogy bizottsági ülés 

keretében pontosítsák a szabályozást. 

Gaál Lajos: Akkor bízzuk meg a Pénzügyi Bizottságot, hogy tárgyalja a kérdést. 

Simonek Antal: Minden képviselő kapjon értesítést a bizottsági ülésre. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 102/2011. (X. 26.) KKÖKt. 

határozata Pénzügyi Bizottság megbízásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy tárgyalja meg a 

súlykorlátozásról szóló rendeletet, és terjessze a következő ülésen a Képviselő-testület elé. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Napirendi pont 

Helyi építési szabályzat módosítása és a Gerlekúti terület szerkezeti tervének megállapítása 

Gaál Lajos: Hosszú folyamat volt a Gerlekúti terület rendezése. A szakhatósági 

hozzájárulások maradéktalanul megérkeztek, az állami főépítész záró véleményével együtt, 

így nincs akadálya, hogy elfogadjuk a HÉSZ módosítását, valamint a terület szerkezeti tervét. 

Ez a folyamat még 2010 elején indult, de nagyrészt már e testület előtt folyt.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy a Gerlekúti terület állami főépítész által elfogadott szerkezeti 

tervét elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 103/2011. (X. 26.) KKÖKt. 

határozata a Gerlekút szerkezeti tervéről 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete megállapítja a Gerlekúti gazdasági terület – 041/1 földút-

057/6 közút-0256/3 csatorna-közigazgatási határ-010,07,035/1 földút-014/2 hrsz. által határolt 

terület -  szerkezeti  tervét.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. október 26. 

 

Gaál Lajos: A szerkezeti terv elfogadása után szükség van a Helyi Építési Szabályzat 

módosítására is. A módosító rendelet ki lett küldve.  Kérdezi a Képviselőket, hogy az 

előterjesztett rendelet-módosítást elfogadják-e? 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata képviselő-testületének 15/2011.(XI.26.) önkormányzati 

rendelete a helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 

6/2010. (VII.19.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

 

5. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

Gaál Lajos: A két ülés közötti események szinte a pályázati munkák befejezésével 

kapcsolatosak. Két nagy pályázat fejeződik be, az egyik az Egészségház a másik a 

Művelődési Ház.  Az Egészségház átadásra került, október 3-dikától mind az orvosi rendelők, 

mind a gyógyszertár megnyitott. Mindet minden beruházás esetén, itt vannak pótolni való 

dolgok, beüzemelés közben végzik az apróbb simításokat.  

A Művelődési Ház még nincs átadva, ott csak december közepén, vagyis pontosan december 

16-án lesz az átadás. Természetesen már ott is folynak a befejező munkálatok, költözik a 

Községi könyvtár. Sajnálatos dolog azért már ott is történt, valószínű gyerekek voltak az 

elkövetők. A frissen vakolt, színezett épület falát megdobálták almával. Elég kiábrándító, 

hogy a még át sem adott épületet így elcsúfították.  Bár nem terveztük, így az épület 

környékét le kell zárni kerítéssel. 

A pályázati anyag nem tartalmazta a nagy terem lambériázását, de a Szlovák Kisebbségi 

Önkormányzat anyagi támogatásával és jó szándékú kesztölci önkéntesek segítségével mégis 

fog kerülni a falra lambéria.  

Bár a két nagy projektről most beszámoltam, azt tudni kell, hogy ezeken kívül még mindig 

folynak a tavalyi vis maior károk helyreállítási munkái.  

Kérem, aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze! 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 104/2011. (X.26.) KKÖKt. 

határozata a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolóról 
 

Kesztölc Község Képviselő- testülete elfogadja a két ülés közötti időszak eseményeiről és a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

6. Napirendi pont 

Egyebek 

Simonek Antal: A költségvetés készítésekor szó volt arról, hogy ha év közben lehetőség lesz 

rá, a közalkalmazottak is kapnak étkezési utalványt. Jó lenne áttekinteni a lehetőségeket. 

Gaál Lajos: Az oktatási intézmények költségvetésében van annyi tartalék, hogy ki lehessen 

osztani. Az óvodai költségvetés már bizonytalanabb. Vannak olyan közalkalmazottak a 

faluban, akiknek semmilyen juttatás nincs kilátásban. 

Nebehaj Rudolfné: Azért jó lenne adni az iskolának, mert megígértük, s vannak nem 

tervezett bevételek. 

../előterjesztések/2011/május%2025/Tájékoztató%20a%20két%20ülés%20közötti%20időszak%20eseményeiről.doc
../előterjesztések/2011/május%2025/Tájékoztató%20a%20két%20ülés%20közötti%20időszak%20eseményeiről.doc
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Gaál Lajos: Igen, vannak nem tervezett bevételek, de a kiadások is jelentősen 

megszaporodtak. A két pályázat önrészén kívül voltak olyan munkálatok, melyeket el kellett 

végezni az épületekben. S az is probléma, hogy a pályázatok utófinanszírozottak. Az ÁFÁ-t 

pedig nekünk kell teljes egészében állni, s visszaigényelni is csak akkor lehet, ha az áfa be 

van fizetve. Mindezek ellenére természetes, hogy az intézmények dolgozói kapják meg azt, 

amit csak lehet. 

Az ülésen több nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester az ülést bezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 


